
 
 

Acta núm. 01/2022 de la sessió del Consell Municipal de Salut 
     
     
Caràcter:  Ordinari 
Convocatòria: 01 de febrer de 2022 
Lloc: Telemàtica 
Hora inici: 20:00h 
Hora fi: 21:21h 
 
     
Llista d'Assistents     
   
Presidència:      
 
Sr. Jordi Pujol Lozano, president del Consell Municipal de Salut.  
 
 
Vocals:     
1. Sr. Jordi Pujol Lozano, president del Consell Municipal de Salut.  
2. Sr. Jordi Plaza Nualart, en representació del grup municipal de ERC.   
3. Sra. Laura Navarro Ceballos, en representació del grup municipal de Junts per Palau.  
4. Sra. Cristina Pérez Gómez, en representació del grup municipal del PSC.  
5. Sr. Juan Martínez Nieto, en representació del grup municipal de C’s. 
6. Sra. Nuria Solà Bujons, en representació del grup Municipal de Primàries.  
7. R.B.L., representant dels veterinaris amb consulta a la població 
8. M.T. F., cap del servei i representant de Salut Pública – Vallès Occidental Est, Sub-

direcció Regional a Barcelona.  
9. JL. M. D., com a persona de reconeguda vàlua personal en el camp de la salut. 
10. E. F. L., representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes 

i inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 
11. R.L.S., representant dels metges amb consulta a la població. 
12. S.L.R., representant de les associacions de veïns del municipi legalment constituïdes i 

inscrites en el Registre Municipal d’Associacions. 
13. Mi.Ll.R., representant de les entitats i/o associacions vinculades al món de la salut que 

poguessin existir a la població i que estiguin degudament inscrites al Registre Municipal 
d’Associacions i que ho hagin sol·licitat prèviament. 

14. D.L.B., representant dels farmacèutics amb oficina de farmàcia a la població. 
 
No han assistit a aquest acte: 
1. B. R. C.,  directora i representant del CAP Palau. 
2. B.P.J., treballadora social de l’Ajuntament i representant de serveis socials municipals 
3. L.J.M., adjunta a direcció i representant de l’Àrea Bàsica de Salut de Palau-solità i 

Plegamans.  
4. J. A.I., vicepresident de Creu Roja Caldes-Palau-Sant Feliu i representant de la Creu 

Roja local.  

Secretària:  

L.P.R., tècnica de Salut Pública 

 
    
Ordre del dia     
    



 
 

1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions ordinàries dels dies 13 de   juliol 
i 26 d’octubre de 2021.  

2. Informacions relatives al pressupost 2022 i a les licitacions previstes per aquest any. 
3. Informacions relatives a la Covid-19 al municipi.  
4. Informació relativa al Pla local de Salut 2020-2024.  
5. Informació relativa al control sanitari d’establiments minoristes durant els anys 2020-

2021.  
6. Informació sobre les noves senyalitzacions a zones verdes del municipi.  
7. Colònies de gats de carrer 
8. Propostes d’urgència. 
9. Suggeriments, precs i preguntes. 
 
  
   
Apertura:     
    
Comprovat el quòrum exigible i amb l’assistència la Presidència i la Secretaria  quan són les 
20h del dia 21 de febrer de 2022, el president declara oberta la sessió i passa a despatxar els 
assumptes previstos a l’Ordre del Dia.     
      
 
Desenvolupament de la sessió:     
    
  
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions ordinàries dels dies 13 de   juliol i 
26 d’octubre de 2021.  
 
El Sr. Jordi Pujol, comenta que no s’ha formulat cap esmena de les actes dels mesos de 
juliol i octubre i es donen per aprovades.    

 
2.Informacions relatives al pressupost 2022 i a les licitacions previstes per aquest any. 
 
Informem l’estat del pressupost de salut pública i  de sanitat per l’any 2022 i es mostra 
la comparativa amb l’any 2021. Informem de les licitacions i rèntings per aquest any, les 
que s’han de fer de nou, prorrogar o les que enguany no tindran modificacions.  

 



 
 

 
 
L.P.R. explica les partides del pressupost, que quedaria menys o mes igual que el de 
l’anterior any. Exposa les licitacions que hi ha previstes:  

- Control de plagues – inici 2021 i durada 2 anys amb possibilitat de pròrroga de 2 
anys 

- Control de legionel·la – enguany possibilitat de pròrroga dos anys  
- Recollides i acollides animals de companyia – actualment prorrogat per dos anys 

amb inici 2021 
- Servei Ambulàncies – nova licitació 2022  
- Rènting DEAS – nou rentin 2022 a través de l’ACM  
 

3.Informacions relatives a la Covid-19 al municipi.  
 
S’explica la situació actual vers la pandèmia al municipi i es donen dades actualitzades. Es 
mostren les pàgines de la Diputació de Barcelona on es consulten les dades. 

 



 
 

 
 
 

 
 



 
 

 
 
L.P. R. explica les diferents dades al nostre municipi i comenta que es passarà l’enllaç 
als membres del consell:  
http://infodadesdiba.diba.cat/INFOGRAFICS/covid19.html 
 
M.T.F.  fa una observació sobre l’espectacular descens de la corba de la Covid a tot el país. 
 
 
4.Informació relativa al Pla local de Salut 2020-2024.  
 
L.P. R.  dona la informació relativa al procés i s’informa que es va aprovar per unanimitat 
en el Ple de novembre de 2021. Es facilitaran els enllaços de la web municipal per que 
puguin consultar-lo: 

https://www.palauplegamans.cat/ocupacio-i-benestar/thm21/pag958/ser-san-promocio-
de-la-salut.htm 

S’informa que paral·lelament s’ha treballat el pla d’acció i els indicadors d’avaluació. 
Actualment s’està fent l’avaluació del Pla d’acció i en el proper consell confiem que 
podrem donar dades sobre aquest Pla d´acció. 

 
5.Informació relativa al control sanitari d’establiments minoristes durant els anys 2020-
2021.  
 
L.P.R. informa als membres del consell del control sanitari que s’ha fet al comerç 
minorista del municipi durant els dos anys de pandèmia. 

http://infodadesdiba.diba.cat/INFOGRAFICS/covid19.html
https://www.palauplegamans.cat/ocupacio-i-benestar/thm21/pag958/ser-san-promocio-de-la-salut.htm
https://www.palauplegamans.cat/ocupacio-i-benestar/thm21/pag958/ser-san-promocio-de-la-salut.htm


 
 

  

 
L.P.R. informa que tenim una mitjana de 120 establiments minoristes d’alimentació i 
explica sobre les inspeccions sanitàries.  
 
 

 
 

 
 
 



 
 

• Les deficiències relatives a higiene es demana una resolució immediata. 

• Les deficiències estructurals es dona un marge de temps per resoldre-les.  

• Les deficiències en autocontrols, que és el que més els costa, és va decidir fer    
una formació presencial el passat mes d’octubre, pels establiments, 
especialment orientada al tema dels autocontrols, per ajudar a omplir la guia per 
establiments minoristes que va editar la Diputació de Barcelona.  
 

Juan Martínez Nieto pregunta com es fan aquests controls sanitaris al mercat municipal 
i L.P.R., comenta que el control sanitari també es fa a les parades del mercat. 
 
A petició dels assistents, també explica els passos a seguir quan en el control sanitari 
als establiments en relació a l’aplicació de la ordenança fiscal. En una primera inspecció, 
es dona un marge de temps en funció del grau de les deficiències a  resoldre i s´informa 
que a les següents inspeccions es cobrarà taxa. En el transcurs de la segona inspecció, 
si s´ha resolt les deficiències es tanca l’expedient i si no s’han resolt es continuen fent 
inspeccions. La tercera té una taxa de 50€ i a partir de la quarta inspecció es cobra una 
taxa de 100€ per inspecció addicional. En principi, la major part de deficiències dels  
establiments, es resolen a la tercera inspecció com màxim. 
 
            
 6.Informació sobre les noves senyalitzacions a zones verdes del municipi.  
 
Informem que arrel de la campanya que hem fet sobre tinença responsable i les queixes 
o consultes que hem rebut, s’està treballant amb unes noves senyalitzacions. També 
s’informa que s’han col·locat papereres de recollida d’excrements, atenent a una 
demanada ciutadana i a una necessitat en aquest sentit. Es treballa de forma conjunta 
amb l’àrea de medi ambient. 

En els propers mesos intentem comptar amb la contractació d’un Agent Cívic, que pugui  
reforçar la campanya de tinença responsable que hem començat i, si fos possible arribar 
a posar sancions.  

Cristina Pérez Gómez troba que les papereres vermelles estan molt plenes i Jordi Plaza 
Nualart respon que s’han posat 30 papereres vermelles a tot el municipi i que s´han fet 
més estretes per evitar que s’hi puguin llençar altres coses, tot i això s’hi tiren ampolles. La 
freqüència de recollida es fa en funció de les zones i l’afluència de gossos. Les papereres 
s´han posat en aquelles zones que on no n’hi havia com voltants de les escoles i al principi 
de camins del bosc. 

Juan Martínez Nieto agraeix i explica que a la zona de la Sagrera s´ha vist un canvi i que 
es veu més net i confia que continuï així. 

 

7.Colonies de gats de carrer. 

L.P.R. informa de les dades a data d’avui del cens de colònies de gats e carrer. Hi ha 98 
colònies de gats de carrer al municipi i un total de 732 membres (gats/es)m dels quals 
430 estan esterilitzats. 
 
Estem treballant per fer un conveni amb l´entitat de Progat Palau i poder treballar de 
forma conjunta. Es vol involucrar als veterinaris de Palau per poder fer també 
esterilitzacions. Es prioritzarem l’esterilització de les gates.  

A través d’un instamaps es mostren les colònies instal·lades a les diferents zones del 
municipi. 

 



 
 

 

 

Disposem d’un registre de totes les colònies i dades de les persones que són 
alimentadores i que ens faciliten dades de la situació de cadascuna de les colònies.  

R.B.L. explica que els tríptics informatius que es van fer arribar a la població, segons la 
seva experiència, no han arribat a la gent ja que ella des de la seva consulta veterinària no 
detecta que la gent estigui informada.  

Es recomana deixar informació a les consultes veterinàries i poder entregar en mà el 
formulari de inscripció al cens. 

 
8.Propostes d’urgència. 
 
Jordi Pujol tracta el tema del CAP que falta pediatra i la confusió amb trucades al 061 
que t´envia a un CAP que està tancat. No hi ha representació del CAP en aquesta sessió 
i no podem donar mes informació al respecte però la sol·licitarem i us la farem arribar.  
 
Cristina Pérez Gómez pregunta per quan hi ha un positiu a casa teva, la baixa laboral la 
tramiten les farmàcies i pregunta si això és per un tema de capacitat o és protocol i també 
pregunta com està gestionant el CAP Palau el tema del centre de menors.  
 
Jordi Pujol respon que el tema de les baixes laborals és un protocol que va fer la 
Generalitat per alliberar una mica els centres mèdics. 
 
L.P.R. explica que els protocols estan penjats i s’explica el tema de les baixes laborals, 
que tenen una durada concreta i si hi ha cap altre notificació, automàticament es dona 
l´alta.  
 
 
9.Suggeriments, precs i preguntes. 
 
D.L.B. explica que han tingut grans cues de gent per baixes i reactius i gent de altres 
poblacions. Aquesta setmana està sent més tranquil·la i més farmàcies de la població ho 
estan fent.  
 



 
 

J.L.M.D. informa de la situació de Residencial Palau, posant  de manifest que  pràcticament 
tothom és asimptomàtic i les proves que es fan als contactes directes de positius.  
 
M.Ll.R. aporta noves informacions d’interès en relació als serveis sanitaris de la zona, 
previstes per aquet 2022-2023. A l’Hospital Mollet es crearà una escola d’Infermeria i un 
annex oncològic. Al  CAP s´hi ha fet una dotació pressupostària per augmentar el numero 
de línies telefòniques i tenir més capacitat. A l’Hospital de Granollers es posarà en marxa 
un servei de salut mental.  

 
Quan són les 21:21h. el President aixeca la sessió davant meu, la secretària del Consell, 
que estenc aquesta acta. 

   
   

   
    
    

Vist i plau     
La secretària del Consell   President/a del Consell     
    
 
Palau-solità i Plegamans, data de la signatura electrònica.  
 

Diligència de segell d'òrgan de secretaria: 

Aquest document és una còpia parcialment autèntica anonimitzada per al portal de 

transparència 
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